

In the second quarter, the 6th service activity, initiated by District4-L2 GST, is a district-wide charity event called 'Hunger'. We aim to provide food drive and comfort to 400 low-income families, allowing them to have a joyful New Year.

在第二季度由District 4-L2 GST發起的第6項服務 活動是一項區域性的慈善活動名為 饑餓 Hunger

我們旨在進行食物捐贈,為400個低收入家庭提供 幫助和慰問,讓他們度過一個愉快的新年。





lope



LCI MD4-L2 12/29/2023 8:00am-11:00am 888 Motebello Blvd Rosemead parking lot

We also hope that members of the Lions Club can participate in automatic blood donation. Donating one bag of blood can save three lives, a significant medical breakthrough. We encourage both those who regularly donate blood and those considering donating for the first time to come forward and help those in need.

我们还希望獅子會的会员能参与自动献血。捐献一袋血可以挽救三条生命, 这是一项重大的医疗突破。我们鼓励那些定期献血的人和考虑首次献血的人前来提供帮助, 帮助有需要的人。

Design By Lion Tina Van®